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Geacht College, 
 
Met belangstelling heeft de CDA fractie kennis genomen van de mening van de heer 
Ruud van den Boom, directeur van woningcorporatie Woonkwartier, zoals verwoord 
in BN de Stem van vrijdag 7 april jl. 
Volgens deze krant is de mening van Van den Boom, dat gemeenteraadsleden 
realistischer moeten worden als het gaat om de gevolgen van bevolkingskrimp en de 
afnemende behoefte aan sociale huurwoningen.  
Als deze zienswijze van de directeur ook de raadsleden betreft van de gemeente 
Moerdijk, dan zijn hij en zijn collega er niet in geslaagd om, tijdens de recent 
gehouden openbare informatiebijeenkomst in het gemeentehuis van Moerdijk, de 
aanwezige raadsleden te overtuigen van zijn visie.  
Zoals bij het college als bekend verondersteld mag worden, leeft het onderwerp 
“woningbouw” sterk bij de gemeenteraad. Het kan ook de heer Van den Boom niet 
zijn ontgaan, dat de raad duidelijke uitspraken doet over dit onderwerp.  
Kennelijk is hij ook op de hoogte van de mening en visie van wethouders en 
ambtenaren. Dit, gezien de opmerking in hetzelfde artikel dat, anders dan bij colleges 
van B&W en ambtenaren, het met de bewustwording bij de raadsleden nog niet erg 
wil lukken.  
 
Wij stellen u hierover de volgende vragen; 
 

1. Herkent het college zich in de teneur van het krantenartikel in BN de Stem met 
de kop “Samenwerking corporaties en gemeenten”? 

2. Hoe kijkt het college aan tegen de wijze waarop bekend wordt gemaakt dat er 
kennelijk verschillende opvattingen zijn tussen raad, college en ambtenaren 
over woningbouw? 

3. De  raad heeft het college een duidelijke opdracht meegegeven in de 
raadsvergadering van 30 maart jl. (motie woningbouw en discussie hierover). 
Hoe denkt het college de raad te overtuigen van het gelijk van de directeur 
van Woonkwartier, en de raad daarmee op andere gedachten te brengen? 

 
 
Uw reactie zien wij met belangstelling tegemoet. 
 
Met vriendelijke groet, 
Namens de CDA fractie 
Désirée Brummans 



  
 
 
 
 
 
 


